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Az Ózdi Kézilabda Club 1993. óta önálló egyesületként működik.  
Jelenleg az NBI/B keleti csoportjában szerepel a csapat és csak férfi/fiú csapatokat 
versenyeztet. 
 Egyesületünk rendelkezik utánpótlás csapatokkal is, a bajnoki kiírásnak megfelelően 
junior, serdülő és az „ERIMA bajnokságban” szereplő korosztályos csapatokkal, 2001. 
évben született gyerekekkel bezárólag.  
 
Az egyesületünkkel 2011-ben elértük, hogy már az 1992-2001 között született 
gyerekeket is az Ózdi Kézilabda Club „neveli” és versenyezteti. 
 
Az Ózdi Kézilabda Club szakmai stábja: 
 
Az ÓKC vezető edző :   Barta Zsolt (2011/2012) Váczi Sándor(2012) 
      ÓKC junior edző:   Szakál György 
      ÓKC serdülő edző:  Kerekes Péter 
      ÓKC utánpótlás 
       (kölyök bajnokság) edzői:  Bencze Tamás, Kerekes Péter, Zákányi Zoltán  
      ÓKC technikai vezető: Miller Béla 
      ÓKC orvos Dr. Kovács Sándor 
      ÓKC gyúró Madarász Béla 

  
Céljaink voltak:  
 
A további NBI/B osztályú működés, a gyerekek kézilabdáztatása, és az utánpótlásban 
elérhető minél jobb eredmények elérése. 
Az ERIMA bajnokságban szereplő gyerekek országos elődöntőkbe, döntőbe jutása, 
serdülő csapatunk Országos Serdülő Bajnokság (1-6. helyezés), ifjúsági csapatunk 
NBI/B bajnokságban a 5.-7. hely megszerzése, ÓKC felnőtt csapat 5.-7. hely 
megszerzése. 
 
Sajnos céljaink csak részben teljesültek. Az okok az NBI/B csapat „anyagi megtartó 
erejében” (játékosok eligazolása), illetve a sérüléshullám kialakulásával magyarázható. 
Az első csapatnál 2012. évben vezető edző cserére került sor, amely igazoltan 
eredményekhez vezetett. 
 
Felnőtt csapat 
 
2011/2012 éves NBI/B bajnokság   9. hely 
 
Junior csapat 
 
2011/2012 éves NBI/B bajnokság      9. hely 
Országos Ifjúsági kupa  4. hely 
U16 korosztály ERIMA kölyök bajnokság Országos elődöntő 3. hely 
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Serdülő csapat 
 
Országos serdülő bajnokság                                              
20101/2012 éves Országos Serdülő Bajnokság „C”csoport       6. hely 
Az „ERIMA”bajnokságban szereplő U10 csapatunk a Vass Géza emléktornán 
Nyíregyházán az első helyet szerezte meg, míg a Kalocsai Pünkösd Kupán az 5. 
helyen végeztünk. 
U12 korosztály ERIMA kölyök bajnokság régió döntő           3. hely 
U10 korosztály ERIMA kölyök bajnokság országos elődöntő    3. hely                      
 
Az ÓKC junior csapatára „épülő” Széchenyi István Közgazdasági Szakközépiskola 
kézilabda csapata a Diákolimpia  Országos Döntőjén a 6. helyet szerezte meg. 
 
Az ÓKC utánpótlása által elért eredmények birtokában elmondhatjuk, hogy 
egyesületünk utánpótlása ismét az ország élvonalához tartozik, megelőzve több NBI-es 
csapat, illetve város csapatát. 
 
Az elért eredményeink nagy részben köszönhetőek az Ózdi Önkormányzat 
segítségének, hiszen más nagy támogatónk - az Ózdi Távhő Kft-n kívül - továbbra 
sincs. 
A több helyi, illetve B.-A.-Z. megyei vállalkozásokkal, cégekkel történő tárgyalások 
után sem találtunk jelentős támogatóra. Az ÓKC a látványsport támogatási pályázaton 
eredményesen vett részt, hiszen sikeres pályázatunkkal 30.195.000Ft megszerezhető 
összegre volt lehetőségünk. Ebből 14.650.000 Ft-ot tudtunk begyűjteni, melyet 
kizárólag az utánpótlás nevelésre fordíthatunk. 
A nyereséges vállalkozások a „társasági adóból” támogathattak volna bennünket, de a 
határozatot késve, 2011. december 5-én kaptuk kézhez, ezért a lehetőségünkre álló két 
hét a támogatók begyűjtésére és meggyőzésére kevésnek bizonyult.  
(A TAO befizetésének határideje a tárgy év 12. hó 20.nap) 
  
Eredményesen pályáztunk:  
 
- a „Nemzeti Civil Alap”-hoz                               315.000 Ft /NCA/ 
- a „Wesselényi Miklós Közalapítvány”-hoz       160.000 Ft 
 
Jövőbeli célok: 
 
Az ÓKC vezetősége bízik egy egységes Ózdi Kézilabda Club létrehozásában, ahol 
férfi-női, és az ide tartozó utánpótlás csapatok kapnának versenyeztetési lehetőséget.  
Mivel a pályázatokon megszerezhető támogatások többnyire Ft/fő + működési terv 
alapon működnek, ezért célszerű lenne egy egységben lévő egyesület(ÓKC) néven 
működtetni a meglévő három helyett.(ÓKC, ÓVSE, Lóci Diák Sportegyesület) 
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Az ÓKC NBI/B  csapatának 2012-2013. bajnokságban az 3.-5.hely megszerzése. 
Az ÓKC NBI/B  junior csapatának 2012-2013. bajnokságban 1.-6.hely megszerzése. 
Az ÓKC OSB  csapatának 2012-2013. bajnokságban 1.-6.hely megszerzése. 
Az „ERIMA” bajnokságban induló utánpótlás csapatoknak az országos döntőbe jutás. 
 
Az eredményes játékkal szereznék szurkolóinkat még jobban kiszolgálni, amitől 
nézőszám növekedést remélünk. 
 
Sportdiplomáciai kapcsolatainkat erősíteni fogjuk a megyei illetve országos 
szövetségekkel illetve ezek bizottságaival, hiszen az elmúlt időszakban ismét előtérbe 
kerültünk szervezett munkánk és eredményeinknek köszönhetően. 
Az önkormányzati támogatás mellett fontos lesz az új „TAO pályázat” és a támogatói 
háttér megteremtése, hiszen a célként megjelölt eredmények elérése csak ezek 
teljesülésével biztosítható. Ebben az estben feszes gazdálkodás mellett Ózd újra a 
kézilabdázás egyik vidéki fellegvára lehetne. 
 
A nyáron szeretnénk NBI/B-s és utánpótlás csapatainknak edzőtábort szervezni, amit 
lehetőség szerint más csapat bevonásával csereszerűen oldanánk meg (pl: szegediek 
Ózdon, ózdiak Szegeden). 
Ezzel városunkat és térségünket is szeretnénk a vendég gyerekeknek bemutatni és őket 
pozitív élményekkel hazaengedni. 
 
A hagyományok megőrzésére is nagy hangsúlyt kívánunk fektetni. 
Az  Országos Nyugdíjas Sportnapokon belül megrendezzük az „ősi„ riválisok tornáját 
a Debrecen és a Nyíregyháza öregfiúk csapatainak meghívásával. 
Ezen a rendezvényen köszöntjük Závodszky Istvánt, aki 25 éve sportvezetőként 
elévülhetetlen érdemeket szerzett az ózdi és B.-A.-Z. megyei kézilabdázásnak. 
Erről a rendezvényünkről beszámolunk a Magyar Kézilabda Szövetségnek is. 
 
Kérjük terveink elérése érdekében a Tisztelt Bizottság és a Tisztelt Képviselő-testület 
további támogatását és segítségét, mellyel az Ózdi Kézilabda Club eredményes 
működését tudjuk biztosítani és a szurkolóink magasabb szintű kiszolgálását fogjuk 
teljesíteni. 
 

Kérem egyesületünk éves tevékenységéről, eredményeiről szóló tájékoztató tudomásul 
vételét. 
 
 Szakál György 
 ügyvezető elnök 


